الْأَحْعِيةُ النَّافِعَةُ

BENEFICIAL PRAYERS

Abridged from the text Al-Hizb al-Azam

By

SHAYKH ABU BAKR BIN MUHAMMAD AL-MULLA (D.1270 HIJRI)



These prayers were selected by the compiler and were regularly recited by him during the night when he would worship in the hours before dawn. This is a work in progress and requires significant revision, but may be of use to some in in its present form.



www.karima.org.uk

These prayers with the permission of Allah Most High will be beneficial and encompass all that is good in both worlds. They are prefaced with some prayers from the Quran and a selection of Prophetic reports. May Allah Most High benefit the Muslims by it by means of His Generosity and Kindness.

هَذِهِ أَدعِيَةٌ إِنْ شَاءَ اللَّهُ تَعَالَى نَافِعَةٌ وَلِخَيْرَاتِ الْدَّارَيْنِ جَامِعَةٌ مُصَدَّرَةٌ بِبَعْضِ الأَدْعِيَةِ الْقُرْانِيةِ وَمِنْ تُحْفَةٍ مِنْ الأَدْعِيةِ الْقُرْانِيةِ وَمِنْ تُحْفَةٍ مِنْ اللَّهَ لَعَالَى بِهَا الْمُسْلِمِيْنَ بِمَنِّهِ وَكَرَمِهِ .

- 1. I seek refuge in Allah from the accursed devil.
- 2. In the name of Allah, All-Merciful, Most Merciful
- 3. Praise be to Allah, the Lord of all the worlds. The All-Merciful, the Most Merciful. The King of the Day of Judgement. You alone we worship. You alone we ask for help. Guide us on the Straight Path. The Path of those You have blessed, not of those with anger on them, nor of the misguided.
- 4. 'Our Lord, accept this from us! You are the All-Hearing, the All-Knowing.
- 5. Our Lord, give us good in this world, and good in the Next World, and safeguard us from the punishment of the Fire.
- 6. Our Lord, do not make our hearts swerve aside after You have guided us. And give us mercy from You. You are the Ever-Giving.
- 7. Our Lord, we have wronged ourselves. If you do not forgive us and have mercy on us, we will be among the lost.'
- 8. My Lord! Make me and my descendants people who establish prayer. My Lord! Accept my prayer. Our Lord! Forgive me and my parents and the believers on the Day the Reckoning takes place.'
- 9. My Lord, expand my bosom and make easy my matter.
- 10. 'Our Lord, avert from us the punishment of Hell, its punishment is inescapable pain.

- أُعُوْذُ بِاللَّهِ مِنَ الشَّيْطَانِ الرَّجِيْمِ
 - 2. بِسُمِ ٱللَّهِ ٱلرَّحْمَٰنِ ٱلرَّحِيمِ ۞
- 3. ٱلْحَمْدُ لِللهِ رَبِّ ٱلْعَلَمِينَ ۞ ٱلرَّحْمَنِ ٱلرَّحِيمِ ۞ مَلِكِ يَوْمِ ٱلدِّينِ ۞ إِيَّاكَ نَعْبُدُ وَإِيَّاكَ نَسْتَعِينُ ۞ ٱهْدِنَا ٱلصِّرَطَ ٱلْمُسْتَقِيمَ ۞ صِرَطَ ٱلَّذِينَ أَنْعَمْتَ عَلَيْهِمْ غَيْرِ ٱلْمَغْضُوبِ عَلَيْهِمْ وَلَا ٱلضَّآلِينَ ۞
 عَلَيْهِمْ وَلَا ٱلضَّآلِينَ ۞
 - رَبَّنَا تَقَبَّلُ مِنَّأُ إِنَّكَ أَنتَ ٱلسَّمِيعُ ٱلْعَلِيمُ
- 5. رَبَّنَا عَاتِنَا فِي ٱلدُّنْيَا حَسَنَةً
 وَفِي ٱلْآخِرَةِ حَسَنَةً وَقِنَا عَذَابَ ٱلنَّارِ
- رَبَّنَا ظَلَمْنَا أَنْفُسَنَا وَإِنْ لَمْ تَغْفِرْ لَنَا وَتَرَحَمْنَا لَنَكُوْنَنَ
 مِنَ الْخَاسِرِيْنَ ﴿
- 8. رَبِّ اجْعَلْنِي مُقِيْمَ الصَّلَاةِ وَمِنْ ذُرِيَّتِي رَبَّنَا وَتَقَبَّلْ
 دُعآءِ ﴿ رَبَّنَا اغْفِرْ لِي وَلِوَالِدَى وَلِلْمُؤْمِنِيْنَ يَوْمَ يَقُوْمُ
 الحِسَابُ
 - رَبِّ اشْرَحْ لِي صَدْرِي ﴿ وَيَسِّرْ لِي أَمْرِي ﴿
- 10. رَبَّنَا اصْرِفْ عَنَّا عَذَابَ جَهَنَّمَ إِنَّ عَذَابَهَا كَانَ غَرَاماً

- 11. 'Our Lord, give us joy in our wives and children and make us a good example for those who have piety.
- 12. 'My Lord, keep me thankful for the blessing You bestowed on me and on my parents, and keep me acting rightly, pleasing You. And make my descendants righteous. I have repent to You and I am truly one of the Muslims.
- 13. 'Our Lord, forgive us and our brothers who preceded us in faith and do not put any rancor in our hearts towards those who have faith. Our Lord, You are All-Gentle, Most Merciful.
- 14. My Lord! Forgive me and my parents and all who enter my house as believers, and all the men and women of the believers. But do not increase the wrongdoers except in ruin!
- 15. My Lord, have mercy on them just as they brought me up when I was young. (thrice)
- 16. There is no god except You, glory be to You, and indeed I have been from the oppressors.
- 17. O Allah, I ask you by means of that I bear witness that You are Allah, there is no god except you, the unique and everlasting, the one who has not given birth and is not born, and no one is comparable to him.
- 18. O Allah, I ask You by the fact that all praise is due to You, there is no god except you alone without partner, the most merciful and most beneficent, the creator of the heavens and the earth, Lord of majesty and generosity, O Living and self-subsisting, O Most Merciful one.
- 19. O Allah, I ask you for well-being in this world and the next.
- 20. O Allah, I ask You for forgiveness and well-being in my religion, worldly affairs, family and wealth.
- 21. O Allah, I ask you for contentment with the divine decree, the coolness of life after death, the pleasure of gazing at your Countenance and a

- 11. رَبَّنَا هَبْ لَنَا مِنْ أَزْوَاجِنَا وَذُرِّيَّاتِنَا قُرَةَ أَعْيُنٍ وَاجْعَلْنَا لِلْمُتَّقِيْنَ إِمَاماً ﴿ لِلْمُتَّقِيْنَ إِمَاماً ﴾
- 21. رَبِّ أَوْزِعْنِي أَنْ أَشْكُرَ نِعْمَتَكَ اَلَّتِي أَنْعَمْتَ عَلَىّ وَعَلَى وَعَلَى وَعَلَى وَعَلَى وَعَلَى وَالدَى وَأَنْ أَعْمَلَ صَالِحًا تَرْضَاهُ وَأَصْلِحْ لِي فِي ذُرِيَّتِي إِنِّي تُبْتُ إِلَيْكَ وَإِنِّي مِنَ الْمُسْلِمِيْنَ

 إلَيْكَ وَإِنِّي مِنَ الْمُسْلِمِيْنَ

 إلَيْكَ وَإِنِّي مِنَ الْمُسْلِمِيْنَ
- 13. رَبَّنَا اغْفِرْ لَنَا وَلِإِخْوَانِنَا الَّذِيْنَ سَبَقُوْنَا بِالْإِيْمَانِ وَلَا تَجْعَلْ فِي قُلُوْبِنَا غِلَّا لِلَّذِيْنَ آمَنُواْ رَبَّنَا إِنَّكَ رَوُّوفٌ رَحِيْمٌ ﴿ تَجْعَلْ فِي قُلُوْبِنَا غِلَّا لِلَّذِيْنَ آمَنُواْ رَبَّنَا إِنَّكَ رَوُّوفٌ رَحِيْمٌ ﴿ 14. رَبِّ اغْفِرْ لِي وَلِوَالِدَى وَلِمَنْ دَخَلَ بَيْتِيَ مُؤْمِناً وَلِلْمُؤْمِنِيْنَ وَالْمُؤْمِنَاتِ ﴿ وَلِوَالِدَى وَلِلمُؤْمِنِيْنَ وَالْمُؤْمِنَاتِ ﴾
 - 15. رَبِّ ارْحَمْهُمَا كَمَا رَبَّيانِي صَغِيْراً (ثلاثاً) ،
 - 16. لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ سُبْحَانَكَ إِنِّي كُنْتُ مِنَ الظَّالِمِيْنَ ﴿
- 17. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِإِنِّي أَشْهَدُ أَنَّكَ أَنْتَ اللَّهُ لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ اللَّهُ لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ الْأَحَدُ الْصَّمَدُ ، الَّذِي لَمْ يَلِدْ وَلَمْ يُولَدْ ، وَلَمْ يَكُنْ لَهُ كُفُواً أَحَدْ ،
- 18. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِأَنَّ لَكَ الْحَمْدُ لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ وَحْدَكَ لَا شَرِيْكَ لَكَ ، اَلْحَنَّانُ اَلْمَنَّانُ بَدِيْعُ الْتَّمَاوَاتِ وَالأَرْضِ ، يَا ذَا الْجَلَالِ وَالإِكْرَامِ ، يَا خَدُ الْجَلَلْلِ وَالإِكْرَامِ ، يَا خَدُ الْجَلَلْلِ وَالإِكْرَامِ ، يَا خَدُ يَا قَيُّوْمٌ ، يَا أَرْحَمَ الرَّاحِمِيْنَ ،
- 19. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الْعَافِيَةَ فِيْ الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ ، 20. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الْعَفْوَ وَالْعَافِيَةَ فِيْ دِيْنِي 20. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الْعَفْوَ وَالْعَافِيَةَ فِيْ دِيْنِي وَمَالِي ،
- 21. اَلْلَهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الرِّضَا بَعْدَ الْقَضَاءِ ، وَبَرْدَ الْعَيْشِ بَعْدَ الْمَوْتِ ، وَلَذَّةَ النَّظَرِ إِلَى وَجْهِكَ ، وَلَذَّةَ النَّظَرِ إِلَى وَجْهِكَ ، وَالْشَّوْقِ إِلَى لَقَائِكَ فِي غَيْرِ ضَرَّاءَ مُضِرَّةٍ ، وَلَا فِتْنَةٍ وَالْشَوْقِ إِلَى لَقَائِكَ فِي غَيْرِ ضَرَّاءَ مُضِرَّةٍ ، وَلَا فِتْنَةٍ

desire to meet You, without misfortune which will cause me harm nor a trial which will lead me astray. I seek refuge in You that I oppress anyone or be oppressed, nor transgress against another or be transgressed against, nor commit a mistake or sin which will not be forgiven.

- 22. O Allah, I ask You for sound faith, good manners with conviction, salvation which is followed by success, mercy, granting me wellbeing, forgiveness and Your pleasure.
- 23. O Allah forgive my sins, make spacious my abode and bless me in my provision.
- 24. O Allah, I seek refuge in Your pleasure from Your anger, and Your forgiveness from Your punishment. [O Allah] I seek refuge in You from Your punishment, I am incapable of praising You, for You are as You have described Yourself.
- 25. O Allah, guide me to the best of manners, the best of which no one guides to except You. [O Allah] turn its bad away from me, for no one can repel its bad except You.
- 26. O Allah, forgive me all of my sins, the small and the major, the first and the last, those committed openly and in private. My Lord, grant my soul its strength and purify it for You are the best of those who purify it. You have complete power over it and are its Master.
- 27. O Allah, I ask You from the best that which your righteous servants have asked You, and I seek refuge in You from that which Your righteous servants have sought refuge in.
- thank You and worship You in the best way.
- 29. O Allah, I ask You for wholesome provision, beneficial knowledge and actions which are accepted.

مُضِلَّةٍ ، وَأَعُوْذُ بِكَ أَنْ أَظْلِمَ أَوْ أُظْلَمَ ، أَوْ أَعْتَدِيَ أَوْ يُعْتَدَى عَلَى آ ، أَوْ أَكْسِبَ خَطِيْئَةً أَوْ ذَنْباً لَا تَغْفِرُهُ ٱللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ صِحَّةً فِيْ إِيْمَانٍ وَإِيْمَانًا فِيْ حُسُنِ خُلُقِ ، وَنَجَاةً يَتْبَعُهَا فَلَاحٌ ، وَرَحْمَةً مِنْكَ وَعَافِيَةً وَمَغْفِرَةً مِنْكَ وَرِضْوَاناً ،

ٱلْلَّهُمَّ اغْفِرْ لِيْ ذَنْبِي وَوَسِّعْ لِيْ فِيْ دَارِي وَبَارَكْ لِيْ فِيْ رِزْقِيْ ،

ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِرَضَاكَ مِنْ سَخَطِكَ وَبِمُعَافَاتِكَ مِنْ عَقُوْبَتِكَ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْكَ لَا أُحْصِى ثَنَاءً عَلَيْكَ أَنْتَ كَمَا أَثْنَيْتَ عَلَى نَفْسِكَ ، ٱلْلَّهُمَّ اهْدِنِيْ لِأَحْسَنِ الْأَخْلَاقِ لَا يَهْدِي لِأَحْسَنِهَا إِلَّا أَنْتَ ، وَاصْرِفْ عَنِّي سَيِّئَهَا لَا يَصْرِفُ عَنِّي سَيِّئَهَا إِلَّا أَنْتَ

اَللَّهُمَّ اغْفِرْ لِيْ ذَنْبِيْ كُلُّهُ دِقَّةُ ، وَجِلَّهُ وَأَوَّلَهُ وَآخِرَهُ وَعَلَانِيَّتَهُ وَسِرَّهُ ، رَبِّ أَعْطِ نَفْسِيْ تَقْوَاهَا وَزَكِّهَا أَنْتَ خَيْرُ مَنْ زَكَّاهَا أَنْتَ وَلِيَّهَا وَمَوْلَاهَا ، الْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ خَيْر مَا سَأَلُكَ عِبَادُكَ الصَّالِحُوْنَ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا عَاذَ مِنْهُ عِبَادُكَ الصَّالِحُوْنَ ،

الْلَّهُمَّ أُعِنِّي عَلَى ذِكْرِكَ وَشُكْرِكَ وَحُسْنِ ,28. O Allah, help me to make remembrance of You عبَادَتك ،

> ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ رِزْقاً طَيِّباً ، وَعِلْماً نَافِعاً ، وَعَمَلاً مُتَقَتَّلاً

- 30. O Allah, expand my bosom and make easy my matter. I seek refuge in You from the whisperings of the heart, problems in my religion and the tribulation of the grave.
- 31. O Allah, guide me aright with the correct guidance, purify me with reverent fear, and forgive me in the next world and this world.
- 32. O Allah, I ask You for beneficial knowledge, abundant provision and cure from all illnesses.
- 33. O Allah, I ask You for permanent blessings which do not change nor disappear.
- 34. O Allah, I ask You for safety on the day of fear. 35. O Allah, have mercy on me by my leaving sins as long as You allow me to live. [O Allah] have mercy on me that I involve myself in that which does not concern me and bless me with that which makes You pleased with me.
- 36. O Allah, You are Most Forgiving and love Forgiving, so please forgive me.
- 37. O Allah, suffice me with lawful provision from You from unlawful provision. [O Allah] free me by means of Your generosity from all other than You. 38. O Allah, I seek refuge in Your power, there is no god except You, that You misguide me. You are the Living who does not perish whilst the jinn and humans perish. (thrice)
- 39. O Allah, we seek refuge in You from the hardships of tribulation, being gripped by wretchedness, misfortune and our enemies rejoicing at our loss.
- 40. O Allah, I seek refuge in You from the evil of that which I know and from the evil of that which I do not know.

- 30. اَلْلَّهُمَّ اشْرَحْ لِيْ صَدْرِي ، وَيَسِّرْ لِي أَمْرِي وَوَقِتْنَةِ وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ وَسَاوِسِ الصَّدَرِ وَشَتَاتِ الْأَمَرِ وَفِتْنَةِ الْقَبَرِ ،
- 31. اَلْلَّهُمَّ اهْدِنِيْ بِالْهُدَى ، وَنَقِّنِي بِالتَّقْوَى ، وَاغْفِرْ لِيْ فِيْ الْآخِرَةِ وَالْأُوْلَى ،
- 32. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ عِلْماً نَافِعاً ، وَرِزْقاً وَاسِعاً
 ، وَشِفَاءً مِنْ كُلِّ دَاءٍ ،
- 33. اَلْلَهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ النَّعِيْمَ الْمُقِيْمَ الَّذِي لَا يَحُوْلُ وَلَا يَزُوْلُ ،
 - 34. اَلْلَهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الْأَمْنَ يَوْمَ الْخَوْفِ،
- 35. اَلْلَّهُمَّ ارْحَمْنِي بِتَرْكِ الْمَعَاصِي أَبَداً مَا أَبْقَيْتَنِي ، وَارْزُقْنِي ، وَارْزُقْنِي ، وَارْزُقْنِي كُمُّنَ النَّظَر فِيْمَا يَرْضِيْكَ عَنِّي ،
- 36. اَلْلَّهُمَّ إِنَّكَ عَفُوْ تُحِبُّ الْعَفْوَ فَاعْفُ عَنِّي ،
 37. اَلْلَّهُمَّ اكْفِنِي بِحَلَالِكَ عَنْ حَرَامِكَ وَأَغْنِنِي

بِفَضْلِكَ عَمَّنْ سِوَاكَ ،

- 38. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِعِزَّتِكَ لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ أَنْ أَنْتَ أَنْ تَصْلِلَنِي ، أَنْتَ الْحَيُّ لَا تَمُوْتُ وَالْجِنُّ وَالْإِنْسُ يَمُوْتُونَ (ثلاثاً) ،
- وو. اَلْلَّهُمَّ إِنَّا نَعُوْذُ بِكَ مِنْ جَهْدِ الْبَلَاءِ ، وَدَرْكِ الشَّقَاءِ ، وَسُوءِ الْقَضَاءِ ، وَشَمَاتَةِ الْأَعْدَاءِ ،
- 40. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْدُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا عَلِمْتُ وَمِنْ شرِّ مَا لَم أَعْلَمْ ،

41. O Allah, I seek refuge in You from the evil of that which I have done and the evil of that which I have not done.

42. O Allah, I seek refuge in You from the passing of Your blessings, the disappearance of Your forgiveness, the suddenness of Your retribution/punishment and all of Your anger.

43. O Allah, I ask You from the best of that which Your Prophet Muhammad asked You. [O Allah] I seek refuge in You from the evil which Your Prophet Muhammad sought refuge from. You are the One who can help and to you is the request, and there is no power or strength except through Allah.

44. O Allah, I seek refuge in You from knowledge which does benefit, a heart which is not fearful, a prayer which is not answered and a soul which is never content.

45. O Allah, I seek refuge in You from desertion or experiencing trials in our religion.

46. O Allah, I seek refuge in You from disputation, hypocrisy and bad character traits.

47. O Allah, the turner of the hearts, turn our hearts towards Your obedience.

48. O Allah, I ask You for steadfastness in the religion, I ask You to grant me firm resolution to pursue correct guidance, I ask You to enable me to be thankful for Your blessings and worship You in the best way. I ask You for a tongue which speaks the truth, a sound heart and upright character. I seek refuge in You from the evil that is in Your knowledge and I ask You for all the good which exists in Your knowledge. I ask You for forgiveness for all that You know of for You have knowledge of all of the unseen matters.

49. O Allah, grant us of Your reverential fear that which turn us away from Your disobedience, and Your obedience that which will lead us to Your paradise, and conviction which will make easy for

41. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا عَمِلْتُ وَمِنْ شَرِّ مَا لَم أَعْمَلْ ،

42. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِكَ مِنْ زَوَالِ نِعْمَتِكَ وَتَحَوِّلِ عَافِيَتِكَ ، وَفُجَأَةِ نِقْمَتِكَ وَجَمِيْعِ سَخَطِكَ ، عَافِيَتِكَ ، وَفُجَأَةِ نِقْمَتِكَ وَجَمِيْعِ سَخَطِكَ ، 43. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ خَيْرِ مَا سَأَلُكَ مِنْهُ نَبِيُّكَ مُحَمَّدٌ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا اسْتَعَاذَكَ مِنْهُ نَبِيُّكَ مُحَمَّدٌ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا اسْتَعَاذَكَ مِنْهُ نَبِيُّكَ مُحَمَّدٌ ، وَأَنْتَ الْمُسْتَعَانُ وَعَلَيْكَ الْبَلَاغُ ، وَلَا

44. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِكَ مِنْ عِلْمٍ لَا يَنْفَعُ ، وَقَلْبٍ لَا يَنْفَعُ ، وَقَلْبٍ لَا يَخْشَعُ ، وَنَفْسٍ لَا تَشْبَعُ ، لَا يَخْشَعُ ، وَنَفْسٍ لَا تَشْبَعُ ، 45. اَلْلَّهُمَّ إِنَّا نَعُوْذُ بِكَ أَنْ نَرْجِعَ عَلَى أَعْقَابِنَا أَوْ نَفْتِنَ عَنْ دِیْنَا ،

حَوْلَ وَلَا قُوَّةَ إِلَّا بِاللَّهِ ،

46. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَعُوْذُ بِكَ مِنْ اَلشِّقَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ وَالنِّفَاقِ

47. اَلْلَّهُمَّ مُصَرِّفَ الْقُلُوْبِ صَرِّفْ قُلُوْبَنَا عَلَى طَاعَتكَ ،

48. اَلْلَهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الشَّبَاتَ فِيْ الْأَمْرِ ، وأَسْأَلُكَ عَزِيْمَةَ الرُّشْدِ ، وأَسْأَلُكَ شُكَرَ نِعْمَتِكَ وَحُسْنَ عَزِيْمَةَ الرُّشْدِ ، وأَسْأَلُكَ شُكَرَ نِعْمَتِكَ وَحُسْنَ عِبَادَتِكَ ، وأَسْأَلُكَ لِسَاناً صَادِقاً وَقَلْباً سِلِيْماً وَخُلُقاً مُسْتَقِيْماً ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ شَرِّ مَا تَعْلَمُ وَأَسْأَلُكَ مِنْ خَيْرِ مَا تَعْلَمُ وَأَسْأَلُكَ مِنْ خَيْرِ مَا تَعْلَمُ إِنَّكَ أَنْتَ عَلَامُ الْغَيُّوبِ ، الْغَيُّوبِ ،

وَاللَّهُمَّ اقْسِمْ لَنَا مِنْ خَشِيَتِكَ مَا يَحُوْلُ بَيْنَنَا مِعْصِيَتِكَ مَا يَحُوْلُ بَيْنَنَا وَبَيْنَ مَعْصِيَتِكَ ، وَمِنْ طَاعَتِكَ مَا تُبلِّغُنَا بِهِ جَنَّتَكَ

us the difficulties of this world. Bless us in our hearing, sight and bodily strength as long as You allow us to live to the end of our lives. Let our vengeance against those who have oppressed us and give us victory against those who show enmity to us. Do not make our difficulties in our religion nor make this world the greatest of our worries nor the utmost of our knowledge, and do not give authority over us one who will not have mercy upon us.

protect me from the evil of myself.

51. O Allah, I ask You for Your love and the love of the one who loves You and action which will allow us to attain Your love.

52. O Allah, the turner of hearts establish my heart upon Your religion.

53. O Allah, I ask You for faith which will not waver, blessings which will not expire and the company of our Prophet Muhammad in the highest levels of everlasting paradise.

54. O Allah, I ask You for all good, the immediate and that which is in the distant future, that which I know of and that which I am unaware of. I seek refuge in You from all evil, that which is immediate and that which is in the distant future, that which I know of and that I am unaware of.

55. O Allah, I ask You for paradise and that which draws closer to it from speech and actions. I seek refuge in You from the fire and that which draws closer to it from speech and actions. I ask You to make all predestination for me good and I ask You to make that which You have predestined in my matters that their ending be good.

56. O Allah, grant me a good ending in all of matters, protect me from being disgraced in this world and the punishment of the next world.

، وَمِنَ الْيَقِيْنِ مَا تَهُوْنُ بِهِ عَلَيْنَا مَصَائِبَ الدُّنْيَا وَمَتَّعْنَا بَأَسْمَاعِنَا وَأَبْصَارِنَا وَقُوَّتِنَا مَا أَحْيَيْتَنَا ، وَاجْعَلَهُ الْوَارِثَ مِنَّا وَاجْعَلْ تَأْرَنَا عَلَى مِنْ ظَلَمَنَا ، وَانْصُرْنَا عَلَى مَنْ عَادَانَا وَلَا تَجْعَلْ مُصِيْبَتَنَا فِيْ دِيْنِنَا ، وَلَا تَجْعَلِ الدُّنْيَا أَكْبَرَ هَمِّنَا وَلَا مَبْلَغَ عِلْمِنَا ، وَلَا تُسَلِّطْ عَلَيْنَا مَنْ لَا يَرْحَمُنَا ،

اَلْآَهُمَّ أَلْهِمْنِي رُشْدِي ، وَأَعِذْنِي مِنْ شَرِّ £50. O Allah, inspire me to the right path and

ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ حُبَّكَ وَحُبَّ مَنْ يُحِبُّكَ وَالْعَمَلَ الَّذِيْ يُبَلِّغُنَا حُبَّكَ ،

ٱلْلَّهُمَّ يَا مُقَلِّبَ الْقُلُوبِ ثَبِّتْ قَلْبِي عَلَى دِيْنِكَ ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ إِيْمَاناً لَا يَرْتَدُّ وَنَعِيْماً لَا يَنْفَدُ ، وَمُرَافَقَةَ نَبِيَّنَا مُحَمَّدٍ فِيْ أَعْلَى دَرَجَةِ جَنَّةِ الْخُلْد ،

ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ ٱلْخَيْرِ كُلِّهِ عَاجِلِهِ وَآجِلِهِ مَا عَلِمْتُ مِنْهُ وَمَا لَمْ أَعْلَمْ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنَ الشَّرِّ كُلِّهِ عَاجِلِهِ وَآجِلِهِ مَا عَلِمْتُ مِنْهُ وَمَا لَم أَعْلَمْ ، ٱلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ الْجَنَّةَ وَمَا قَرَبَ إِلَيْهَا مِنْ قَوْلِ أَوْ عَمَل ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنَ النَّارِ وَمَا قَرَّبَ إِلَيْهَا مِنْ قَوْلٍ أَوْ عَمَلِ ، وَأَسْأَلُكَ أَنْ تَجْعَلَ كُلَّ قَضَاءٍ لِيْ خَيْراً ، وَأَسْأَلُكَ مَا قَضَيْتَ لِيْ مِنْ أَمْرِيْ أَنْ تَجْعَلَ عَاقِيَتُهُ رُشُداً ،

ٱلْلَّهُمَّ أَحْسِنْ عَاقِبَتِي فِي الْأَمُوْرِ كُلِّهَا وَأَجِرْنِي مِنْ خِزْي الدُّنْيَا وَعَذَابِ الْآخِرَةِ ، 57. O Allah, I ask You for every good whose treasures are in your possession. [O Allah] I seek refuge in You from the evil of all that You have control over.

58. O Allah, I ask You for a life of piety and a good ending without disgrace.

59. O Allah, I ask You for the best of supplications, the best of success, best of actions, best of rewards, best of lives, best of deaths. Give me steadfastness, make heavy my scales, realise my belief, raise my rank, accept my prayers, forgive my mistakes, and I ask You for the highest levels of Paradise. Amin. 60. O Allah, I ask You for the openings of goodness, its seal and all aspects of it. [O Allah I ask You for] The beginning [of good], its end, its outward, its inward and the highest levels of Paradise. Amin.

61. O Allah, I ask You of the best I bring, the best of that which I do, the best of that which I practice, the best of that which is inward and outward and the highest levels of Paradise. Amin.

62. O Allah, I ask You to raise my good standing, lighten the burden of my sins, rectify my matter, purify my heart, protect my private parts, enlighten my grave and forgive my sins. [O Allah] I ask You for the highest levels of Paradise. Amin. 63. O Allah, I ask You to bless me in my hearing, in my sight, in my soul, in my physical form, in my character, in my living, in my dying and in my action. [O Allah] accept my good actions and I ask You for the highest levels of paradise. Amin.

55. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ كُلِّ خَيْرٍ خَزَائِنُهُ بِيَدِكَ ، وَأَعُوْذُ بِنَاصِيَتِهِ ،

اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ عَيْشَةً تَقِيَّةً وَمَيْتَةً سَوِيَّةً
 وَمَرَدًا غَيْرَ مَخْزِي ، وَلَا فَاضِح ،

و5. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ خَيْرَ الْمَسْأَلَةِ ، وَخَيْرَ الْمَسْأَلَةِ ، وَخَيْرَ النَّجَاحِ وَخَيْرَ الْتَوَابِ وَخَيْرَ الْتَوَابِ وَخَيْرَ الْحَيَاةِ وَخَيْرَ الْمَمَاتِ ، وَثَبِّتْنِي وَثَقِّلْ مَوَازِيْنِي ، وَحَقِّقْ وَخَيْرَ الْمَمَاتِ ، وَثَبِّتْنِي وَثَقِّلْ مَوَازِيْنِي ، وَحَقِّقْ إِيْمَانِي وَاغْفِرْ خَطِيْئِتِي وَتَقَبَّلْ صَلَوَاتِي وَاغْفِرْ خَطِيْئِتِي وَأَسْأَلُكَ الدَّرَجَاتِ الْعُلَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ، وَأَسْأَلُكَ الدَّرَجَاتِ الْعُلَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ،

60. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ فَوَاتِحَ الْخَيْرِ وَخَوَاتِمَهُ وَجَوَاتِمَهُ وَجَوَامِعَهُ ، وَأَوَّلَهُ وَآخِرَهُ وَظَاهِرَهُ وَبَاطِنَهُ ، وَالدَّرَجَاتِ الْعُلَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ،

61. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ خَيْرَ مَا آتِي وَخَيْرَ مَا أَفْعَلُ وَخَيْرَ مَا أَفْعَلُ وَخَيْرَ مَا ظَهَرَ ، وَخَيْرَ مَا ظَهَرَ ، وَخَيْرَ مَا ظَهَرَ ، وَالدَّرَجَاتِ الْعُلَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ،

62. اَلْلَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ أَنْ تَرْفَعَ ذِكْرِي وَتَضَعَ وِرْدِي ، وَتَضَعَ وَرُدِي ، وَتَحْصنَ وِرْدِي ، وَتَصْلَحَ أَمْرِي وَتُطَهِّرَ قَلْبِي ، وَتَحْصنَ فَرْجِي وَتَنُوّرَ لِي فِي قَبْرِي وَتَغْفِرَ لِي ذَنْبِي ، وَأَسْأَلُكَ الدَّرَجَاتِ الْعُلَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ،

63. اَللَّهُمَّ إِنِي أَسَالُكَ أَنْ تُبَارَكَ لِيْ فِيْ سَمْعِيْ وَفِيْ سَمْعِيْ وَفِيْ بَصَرِيْ وَفِيْ وَفِيْ ، وَفِيْ خَلْقِيْ وَفِيْ وَفِيْ خَلْقِيْ وَفِيْ خَمَلِيْ ، وَفَيْ عَمَلِيْ ، وَفَيْ عَمَلِيْ ، وَقَيْ عَمَلِيْ ، وَقَيْ مَمَاتِيْ وَفِيْ عَمَلِيْ ، وَتَقَبَّلَ حَسَنَاتِيْ ، وأَسَالُكَ الدَّرَجَاتِ الْعُثُ لَى مِنَ الْجَنَّةِ آمِيْنَ ،

64. O Allah, I seek refuge in You from the punishment of the fire, the tribulation of the fire, the tribulation of the grave, the punishment of the grave the evil of the tribulation of wealth and poverty, and from the evil of the tribulation of the Masih al-Dajjal.

65. O Allah, make the largest of Your provision upon me when I am advanced in age and towards the end of my life.

66. O Allah, make the best of my life its latter part, the best of my actions the last of them and the best of my days the day in which I meet You. O Guardian of Islam and its people, make me firm upon it until I meet You.

67. O Allah, I ask You for mercy from You by which my heart is guided and my affairs are consolidated such that You alone suffice me. [O Allah] rectify my inner and outer states, purify by means of it my actions, inspire me by means of it to that which is correct and protect me by means of it from every evil.

68. O Allah, grant me faith which does not waver, blessing after which there is no disbelief, and mercy by means of which I attain the honour of Your Generosity in this world and the next.

69. O Allah, do not leave me to myself for a moment and do not take from the good of that which You have given me.

70. O Allah, do not make me a person whose prayer is unanswered and be especially merciful with me. O the best of those who is asked and the best of bestowers.

71. O Allah, I ask You for faith which will ingrain itself in my heart until I know that nothing will afflict me except that which You have written for me, along with contentment with living with that which You have apportioned for me.

64. اَللَّهُمَّ إِنِي أَعُوذُ بِكَ مِنْ عَذَابِ النَّارِ ، وَفِتْنَةِ النَّارِ ، وَفِتْنَةِ النَّارِ وَفِتْنَةِ الْغِنَى وَفِتْنَةِ الْغِنَى وَفِتْنَةِ الْغِنَى وَفِتْنَةِ الْغَنَى وَفِتْنَةِ الْفَقَرِ ، وَمِنْ شَرِّ فِتْنَةِ الْمَسِيْحِ الدَّجَّالِ ،

65. اَللَّهُمَّ اجْعَلْ أَوْسَعَ رِزْقِكَ عَلَيَّ عِنْدَ كِبَرِ سِنِّي وَانْقِطَاعِ عُمْرِيْ ،

66. اَللَّهُمَّ اجْعَلْ خَيْرَ عُمرِي آخِرَهُ ، وَخَيْرَ عَمَلِيْ خَوْرَهُ وَخَيْرَ عَمَلِيْ خَوَاتِمَهُ وَخَيْرَ اللَّامِيْ يَوْمَ أَلْقَاكَ فِيْهِ ، يَا وَلِيَّ الْإِسْلَامِ وَأَهْلِهُ ثَبَّتْنِي بِهِ حَتَّى أَلْقَاكَ ،

67. اَللَّهُمَّ إِنِي أَسَأَلكَ رَحْمَةً مِنْ عِنْدِكَ تَهْدِيْ بِهَا قَلْبِيْ ، وَتَجْمَعَ بِهَا أَمْرِي ، وتُلِمَّ بِهَا شَعْثِيْ ، وَتَطْبِيْ ، وَتَرْفَعَ بِهَا شَاهِدِيْ ، وَتُزكِّي وَتَصْلِحَ بِهَا غَائِبِيْ ، وَتَرْفَعَ بِهَا شَاهِدِيْ ، وَتُزكِّي بِهَا عَمَلِيْ وَتُلْهِمُنِيْ بِهَا رُشْدِيْ ، وَتَعْصِمُنِي بِهَا مِنْ كُلِّ سُوْءِ

88. اَللَّهُمَّ أَعْطِنِيْ إِيْمَاناً لَا يَرْتَدُّ ، وَنَعِيْماً لَيْسَ بَعْدَهُ كُفُرٌ ، وَرَحْمَةً أَنَالُ بِهَا شَرَفَ كَرَامَتِكَ فِيْ الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ

69. اَللَّهُمَّ لَا تَكِلْنِيْ إِلَى نَفْسِيْ طَرْفَةَ عَيْنِ وَلَا تَنْزَعْ مِنِّي صَالِحَ مَا أَعْطَيْتَنِيْ ،

70. اَللَّهُمَّ لَا تَجْعَلْنِي بِدُعَائِكَ شَقِيّاً ، وَكُنْ بِي رَؤُوْفاً رَحِيْماً يَا خَيْرَ الْمُعْطِيْنَ ، وَيَا خَيْرَ الْمُعْطِيْنَ ، وَيَا خَيْرَ الْمُعْطِيْنَ ، وَيَا خَيْرَ الْمُعْطِيْنَ ، وَلَا خَيْرَ الْمُعْطِيْنَ أَلَّهُمَّ إِنِي أَسَالُكَ إِيْمَاناً يُبَاشِرُ قَلْبِي حَتَّى اللَّهُمَّ إِنِي أَسَالُكَ إِيْمَاناً يُبَاشِرُ قَلْبِي حَتَّى اللَّهُمُ أَنَّهُ لَا يُصِيْبَنِي إِلَّا مَا كَتَبْتَ لِي ، وَرِضَى مِنَ الْمُعِيْشَةِ بِمَا قَسَمْتَ لِي ،

72. O Allah, our hearts and forelocks and limbs are in Your hands. [O Allah] You have not given us any power over them, if You have done this to us then be our Protector and guide us to the straight path.

73. O Allah, I ask You for health, forgiveness, safety, good character and contentment with Your decree.

74. O Allah, I ask You for the ability to attain from the good that which You have granted people from wealth, family and children, without being misguided or misguiding.

75. O Allah, I seek refuge in Your noble countenance and Your great name from disbelief and poverty.

76. O Allah, You know my secrets and outward so please accept my excuse. You know my needs so please grant my requests. You know that which is in my heart so forgive my sins.

77. O Allah, You asked from us that which we do not possess except through You. O Allah, grant us from it that which will earn us Your pleasure

78. O Allah, I ask You for perpetual faith [O Allah] I ask You for a fearful heart, [O Allah] I ask You for beneficial knowledge, [O Allah] I ask You for true conviction, [O Allah] I ask You for upright religion, [O Allah] I ask You for well-being from all tribulation, [O Allah] I ask You for complete well-being, [O Allah] I ask You for continuous wellbeing, [O Allah] I ask You for thankfulness for well-being, [O Allah] I ask You for freedom from people

79. O Allah, make me from those who places his reliance upon You and You have sufficed him, sought guidance from You and You have guided him, sought victory by means of You and You have given victory.

72. اَللَّهُمَّ إِن قُلُوْبَنَا وَنَوَاصِيَنَا وَجَوَارِحَنَا بِيَدِكَ لَمْ تُمَلِّكُنَا مِنْهَا شَيْئاً فَإِنْ فَعَلْتَ ذَلِكَ بِنَا فَكُنْ أَنْتَ وَلِيُّنَا وَاهْدِنَا إِلَى سَوَاءِ السَّبِيْلِ ،

73. اَللَّهُمَّ إِنِي أَسَالُكَ الصِّحَّةَ وَالْعِفَّةَ وَالْأَمَانَةَ ، وَحُسُنَ الْخُلُق وَالرِّضَى بِالْقَدَرِ ،

74. اَللَّهُمَّ إِنِي أَسَالُكَ التَّوْفِيْقَ لِمَحَابِّكَ مِنْ صَالِحِ مَا تُؤْتِي النَّاسَ مِنَ الْمَالِ وَالْأَهِلِ وَالْوَلَدِ غَيْرَ ضَالٍ وَلَا مضلٍ ،

75. اَللَّهُمَّ إِنِي أَعُوذُ بِوَجْهِكَ الْكَرِيْمِ وَبِإِسْمِكَ الْعَظِيْمِ مِنَ الْكُفُرِ وَالْفَقَرِ ،

76. اَللَّهُمَّ إِنَّكَ تَعْلَمُ سِرِّيْ وَعَلَانِيَتِي فَاقْبَلْ مَعْذِرَتِي ، وَتَعْلَمُ مَا مَعْذِرَتِي ، وَتَعْلَمُ مَا فِي نَفْسِيْ فَأَعْفِرْ لِيْ ذَنْبِيْ ،

77. اَللَّهُمَّ إِنَّكَ سَأَلْتَنَا مِنْ أَنْفُسِنَا مَا لَا نُمَلِّكُهُ إِلَّا بِنَ اللَّهُمَّ فَهَبْ لَنَا مِنْهَا مَا يُرْضِيْكَ عَنَّا ، بِكَ ، اَللَّهُمَّ فَهَبْ لَنَا مِنْهَا مَا يُرْضِيْكَ عَنَّا ،

78. اللَّهُمُّ إِنِي أَسَالُكَ إِيْمَاناً دَائِماً ، وَأَسْأَلُكَ قَلْباً خَاشِعاً ، وأَسَالُكَ يَقِيْناً صَادِقاً ، وأَسَالُكَ يَقِيْناً صَادِقاً ، وأَسَالُكَ دِيْناً قَيِّماً ، وأَسَالُكَ الْعَافِيَةَ مِنْ كُلِّ بَلِيَّةٍ ، وأَسَالُكَ دُوامَ الْعَافِيَةِ ، وأَسَالُكَ دَوَامَ الْعَافِيَةِ ، وأَسَالُكَ دَوَامَ الْعَافِيةِ ، وأَسَالُكَ الغِنَى عَنِ وأَسَالُكَ الغِنَى عَنِ النَّاسِ ،

79. اَللَّهُمَّ اجْعَلْنِيْ مِمَّنْ تَوَكَّلَ عَلَيْكَ فَكَفَيْتَهُ ، وَاسْتَنْصَرَكَ فَنَصَرْتَهُ ،

80. O Allah, make the whisperings of my heart Your fear and remembrance. [O Allah] make my resolve and desires in accordance with that which You love and are pleased with.

81. O Allah, give me ability to that that which You love and are pleased with from speech, actions, blessings, intention and guidance, for You are powerful over all things.

82. O Allah, I ask You to free me from the Fire.

83. O Allah, we seek Your help to worship You.

84. O Allah, we ask You for guidance, piety, being free of needing others, well-being, conviction, firm establishment upon the truth, death upon Islam and reaching Paradise.

85. O Allah, we ask You for continuous well-being, complete blessings, a good ending and a good life in the next world.

86. O Allah, cover our faults and give security to our fears and suffice us against all that stands between us and paradise.

87. O Allah, we ask You for the best of life and best of death and the best that which is between both of them. We seek refuge in You from the evil of life, the evil of death and the evil which is between both of them. Give me the life of the felicitous, a life which You love to maintain, and give me the death of a martyr, the death of a one whom You love to meet.

88. O Allah, protect me in that which You have ordered, protect me from that which You have forbidden me from and preserve for me that which You have given me.

89. O Allah, O Lord of everything, by Your Power over all things, forgive me for everything and do not ask me regarding anything.

80. اَللَّهُمَّ اجْعَلْ وَسَاوِسَ قَلْبِيْ خَشْيَتِكَ وَذِكْرِكَ ، واجعلْ همتي وهوايَ فيما تحبُّ وترضى ، 18. اَللَّهُمَّ وَفَقْنِي لِمَا تُحِبُّ وَتَرْضَى مِنَ الْقَوْلِ وَالْعَمَلِ وَالْفَضلِ وَالنِّيَّةِ وَالْهدي ، إِنَّكَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيْرٌ ،

82. اَللَّهُمَّ إِنِي أَسأَلكَ فِكَاكَ رَقْبَتِي مِنَ النَّارِ ،

83. اَللَّهُمَّ إِنَّا نَسْتَعِيْنُ بِكَ عَلَى طَاعَتِكَ ،

84. اَللَّهُمَّ إِنَّا نَسْأَلُكَ الْهُدَى وَالتَّقَى ، وَالْعَفَافَ وَالْعَفَافَ وَالْعَنَى ، وَالْعَفَافَ وَالْعَنَى ، وَالْعَنَى ، وَالْتَبَاتَ عَلَى الْحَقِّ ، وَالْعَنَى ، وَالْمَصِيْرَ إِلَى الْجَنَّةِ ، وَالْوَفَاةَ عَلَى الْإِسْلَامِ ، وَالْمَصِيْرَ إِلَى الْجَنَّةِ ،

85. اَللَّهُمَّ إِنَّا نَسْأَلُكَ دَوَامَ الْعَافِيَةِ وَتَمَامَ النَّعْمَةِ ، وَحُسْنَ الْخَاتِمَةِ وَالْعَاقِبَةِ ،

86. اَللَّهُمَّ اسْتَرْ عَوْرَاتِنَا وَآمِنْ رَوْعَاتِنَا وَاكْفِنَا كُلَّ هَوْلِ دُوْنَ الْجَنَّةِ ،

87. اَللَّهُمَّ إِنَّا نَسْأَلُكَ خَيْرَ الْحَيَاةِ وَخَيْرَ الْوَفَاةِ وَخَيْرَ الْوَفَاةِ وَخَيْرَ الْوَفَاةِ وَخَيْرَ الْوَفَاةِ وَشَرِّ الْوَفَاةِ وَشَرِّ الْوَفَاةِ وَشَرِّ الْوَفَاةِ وَشَرَّ مَا بَيْنَهُمَا ، وَأَحْيِنِي حَيَاةَ السُّعَدَاءِ حَيَاةَ مَنْ تُحِبُّ تُحِبُّ بَقَاءُهُ ، وَتَوَّفَنِي وَفَاةَ الشُّهَدَاءِ وَفَاةَ مَنْ تُحِبُّ لِقَاءُهُ ،

88. اَللَّهُمَّ احْفَطْنِي فِيْمَا أَمَرْتَنِي وَاحْفَظْنِي عَمَّا نَهَيْتَنِي ، وَاحْفَظْنِي عَمَّا نَهَيْتَنِي ،

89. اَللَّهُمَّ يَا رَبَّ كُلِّ شَيْءٍ بِقُدْرَتِكَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ بِقُدْرَتِكَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ ، شَيءٍ اغْفِرْ لِيْ كُلَّ شَيْءٍ وَلَا تَسْأَلْنِي عَنْ شَيْءٍ ،

90. O Allah, I seek refuge in You from: doubt in the truth after conviction, the accursed devil, difficulties of the day of judgement and difficulty when raised up from the dead. [O Allah] I ask You for Your pleasure and Paradise, I seek refuge in You from Your anger and the Fire, with gentleness and well-being by means of Your Mercy O Most Merciful One. There is no power or strength except through Allah the Exalted and Magnificent.

90. اللَّهُمَّ إِنِي أَعُوْدُ بِكَ مِنَ الشَّكِّ فِي الْحَقِّ بَعْدَ الْيَقِيْنِ ، وَمِنْ شَدَائِدِ يَوْمِ الْيَقِيْنِ ، وَمِنَ الشَّيْطَانِ الرَّجِيْمِ ، وَمِنْ شَدَائِدِ يَوْمِ الدِّيْنِ ، وَمِنَ الْوَعْثِ عِنْدَ الْبَعْثِ ، وَأَسْأَلُكَ رِضَاكَ الدِّيْنِ ، وَمِنَ الْوَعْثِ عِنْدَ الْبَعْثِ ، وَأَسْأَلُكَ رِضَاكَ وَالنَّارَ ، فِي لُطْفٍ وَالْجَنَّةَ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ سَخَطِكَ وَالنَّارَ ، فِي لُطْفٍ وَالْجَنَّةَ ، وَأَعُوْذُ بِكَ مِنْ سَخَطِكَ وَالنَّارَ ، فِي لُطْفٍ وَعَافِيَةٍ بِرَحْمَتِكَ يَا أَرْحَمَ الرَّاحِمِيْنَ ، وَلَا حَوْلَ وَلَا وَلَا قَوَّةً إِلَّا بِاللَّهِ العَلِّيِّ الْعَظِيْمِ ،

Salutations and blessings be upon our Master Muhammad the seal of the Prophets, upon his family, companions and those that follow them with goodness till the last day, and All Praise is due to Allah the Lord of the Worlds. This prayer was completed, all praise be to Allah and with His help on 27 Rajab 1240 at the hand of its compiler, Allah Most High forgive him.

وَصَلَى اللَّه عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ خَاتِمِ النَّبِيِّيْنَ وَعَلَى اللهِ وَأَصْحَابِهِ وَالتَّابِعِيْنَ لَهُمْ بِإِحْسَانٍ إِلَى يَوْمِ الدينِ ، وألحمدُ للهِ ربِّ العالمينَ . تَمَّ الدعاءُ بحمدِ اللهِ وعونهِ في 27/رجب 1240 على يدِ جامعهِ سامحهُ اللهُ تعالى .